

17. *Resolved*, That a sum, not exceeding One hundred pounds Currency, be granted to His Majesty, for the Committee of Management of the *St. Andrew's School* at *Quebec*, as an aid in support of the said School.

18. *Resolved*, That a sum, not exceeding Two hundred and fifty pounds Currency, be granted to His Majesty, for the British and Canadian School at *Quebec*, as an aid in supporting the said School, and in qualifying Teachers as heretofore.

19. *Resolved*, That a sum, not exceeding Three hundred pounds Currency, be granted to His Majesty, for the Reverend *J. C. Prince*, Principal of the College of *St. Hyacinthe*, as an aid in supporting the said College.

20. *Resolved*, That a sum, not exceeding Two hundred pounds Currency, be granted to His Majesty, for the Committee of Management of the British and Canadian School at *Montreal*, as an aid in supporting the said School.

21. *Resolved*, That a sum, not exceeding One hundred and eleven pounds two shillings and two pence Currency, be granted to His Majesty, for the Committee of Management of the National School at *Quebec*, as an aid in supporting the said School.

22. *Resolved*, That a sum, not exceeding Fifty pounds Currency, be granted to His Majesty, for the Committee of Management of the Mechanics' Institute at *Quebec*, as an aid towards promoting the objects of that Institution.

23. *Resolved*, That a sum, not exceeding Two hundred and eighty pounds Currency, be granted to His Majesty, for the Education Society of the District of *Quebec*, to aid them in supporting their Boys' and Girls' School.

24. *Resolved*, That a sum, not exceeding One hundred pounds Currency, be granted to His Majesty, for the Trustees of the *Berthier Academy*, as an aid towards the further support of that Institution.

25. *Resolved*, That a sum, not exceeding Six hundred and forty four pounds ten shillings Currency, be granted to His Majesty, for the Commissioners of the Deaf and Dumb Institution at *Quebec*, viz.: For the Board and Lodging of ten Pupils, at Twenty two pounds ten shillings each, Two hundred and twenty five pounds. For the Board and Lodging of *Antoine Caron*, an Assistant to the Instructor, Twenty two pounds ten shillings. For Books and Stationery, Twenty five pounds. For House Rent, Seventy two pounds. To pay the Salary of the Instructor, Three hundred pounds. And that the balance of the appropriation of last year for the same purpose, which shall remain in the hands of the Commissioners on the first of May next, be applied in part payment of the said Sum.

26. *Resolved*, That a sum, not exceeding Forty five pounds Currency, be granted to His Majesty, to pay the Salary of the Teacher of the Grammar School at *Three Rivers* under the Royal Institution.

*Ordered*, That Mr. *Huot* have leave to bring in a Bill to appropriate certain sums of money to the encouragement of Education in this Province.

He accordingly presented the said Bill, and the same was read the first time; and ordered to be read a second time this day in the afternoon sitting.

Mr. *De Witt*, from the Committee of the whole House on the Amendments made by the Legislative Council to the Bill, intituled, "An Act for the relief of the Members of the Free-will Baptist Church in the Township of *Stanstead*," reported, according to Order, the Amendment made by the Committee to the said Amendments; which Amendment was again read at the Clerk's Table, and agreed to by the House; and is as followeth:

*Press*

17. *Résolu*, Qu'une somme n'excédant pas Cent Livres courant, soit accordée à Sa Majesté, pour le Comité de Régie de l'Ecole de *St. André*, à *Québec*, pour aider à maintenir la dite Ecole.

18. *Résolu*, Qu'une somme n'excédant pas Deux cent cinquante Livres courant, soit accordée à Sa Majesté, pour les Syndics de l'Ecole Britannique et Canadienne de *Québec*, pour aider à soutenir la dite Ecole, et pour qualifier des Maîtres, comme ci-devant.

19. *Résolu*, Qu'une somme n'excédant pas Trois cents Livres courant, soit accordée à Sa Majesté, pour le Révérend *J. C. Prince*, Directeur du Collège de *St. Hyacinthe*, pour aider à soutenir le dit Collège.

20. *Résolu*, Qu'une somme n'excédant pas Deux cents Livres courant, soit accordée à Sa Majesté, pour le Comité de Régie de l'Ecole Britannique et Canadienne à *Montréal*, pour aider au soutien de la dite Ecole.

21. *Résolu*, Qu'une somme n'excédant pas Cent onze Livres deux schelings et deux deniers courant, soit accordée à Sa Majesté, pour le Comité de Régie de l'Ecole Nationale à *Québec*, pour aider au soutien de la dite Ecole.

22. *Résolu*, Qu'une somme n'excédant pas Cinquante Livres courant, soit accordée à Sa Majesté, pour le Comité de Régie de l'Institut des Artisans à *Québec*, pour aider à l'avancement des fins de cette Institution.

23. *Résolu*, Qu'une somme n'excédant pas Deux cent quatre-vingts Livres courant, soit accordée à Sa Majesté, pour la Société d'Education du District de *Québec*, pour l'aider à supporter son Ecole de Garçons et de petites Filles.

24. *Résolu*, Qu'une somme n'excédant pas Cent Livres courant, soit accordée à Sa Majesté, pour les Syndics de l'Académie de *Berthier*, pour aider au soutien ultérieur de cette Institution.

25. *Résolu*, Qu'une somme n'excédant pas Six cent quarante-quatre Livres dix schelings courant, soit accordée à Sa Majesté, pour les Commissaires de l'Institut des Sourds-Muets à *Québec*, savoir: Pour la Pension de dix Elèves, à Vingt-deux Livres dix schelings chacun, Deux cent vingt-cinq Livres. Pour la Pension d'*Antoine Caron*, comme Assistant de l'Instituteur, Vingt-deux Livres. Pour Livres et Papeterie, Vingt-cinq Livres. Pour Loyer de la Maison, Soixante-douze Livres. Pour payer le Salaire de l'Instituteur, Trois cents Livres. Et que la Balance de l'appropriation de l'année dernière, qui restera entre les mains des Commissaires au premier Mai prochain, soit employée au paiement d'une partie de la somme ci-dessus.

26. *Résolu*, Qu'une somme n'excédant pas Quarante-cinq Livres courant, soit accordée à Sa Majesté, pour payer le Salaire de l'Instituteur de l'Ecole de Grammaire aux *Trois-Rivières*, sous l'Institution Royale.

*Ordonné*, Que M. *Huot* ait la permission d'introduire un Bill qui affecte certaines sommes d'argent, pour l'encouragement de l'Education dans la Province.

Il a en conséquence présenté le dit Bill, lequel a été lu pour la première fois, et ordonné d'être lu une seconde fois, ce jourd'hui, dans la Séance de l'après-midi.

M. *De Witt*, du Comité de toute la Chambre sur les Amendemens faits par le Conseil Législatif, au Bill intitulé, "Acte en faveur des Membres de l'Eglise des Baptistes Volontaires (*Free-will*)," dans le Township de "*Stanstead*," a fait rapport, conformément à l'Ordre, de l'Amendement fait aux dits Amendemens par le Comité, lequel Amendement a été lu de nouveau à la Table du Greffier, et adopté par la Chambre; et il est comme suit:

*Feuille.*

Education appropriation Bill read the first time.

Council's Amendments to Free-will Baptist Bill agreed to, with an amendment.

Bill d'appropriation d'argent pour l'Education, lu la première fois.

Amendemens du Conseil au Bill des Baptistes Volontaires, adoptés, avec un amendement.